
 

 

 
   

 
Spørgsmål om mentorordningen 

 

Kære Gorm  

Du har den 21. februar 2022 stillet følgende spørgsmål til forvaltningen 
om mentorordningen: 

1. Hvad mener skolerne - ledere/pædagogiske råd - har været fordele 

og ulemper ved mentorordningen, der iværksattes i Budget 23? 

2. Vil forvaltningen fremlægge en evaluering af ordningens betydning 

inden sommeren 2024, således at BUU har mulighed for at tage 

stilling til eventuelle vilkår for og eller forslag til finansiering af en 

mere varig mentor-ordning? 

 

Besvarelse 

 
Ad1 - Hvad mener skolerne - ledere/pædagogiske råd - har været fordele 

og ulemper ved mentorordningen, der iværksattes i Budget 23? 
 
Forvaltningen er i øjeblikket i gang med at indsamle eksempler fra et 
udvalg af skoleledere på mentorordninger med henblik på erfarings- og 
videndeling. Opsamlingen vil også kunne vise fordele og ulemper ved 
den nuværende mentorordning. 
 
 
Ad2 - Vil forvaltningen fremlægge en evaluering af ordningens betydning 

inden sommeren 2024, således at BUU har mulighed for at tage stilling til 

eventuelle vilkår for og eller forslag til finansiering af en mere varig 

mentor-ordning? 
 
Børne- og Ungdomsudvalget får en status på puljen til fastholdelse og 
rekruttering i juni, hvilket også omfatter erfaringsopsamlingen om 
mentorordningen. 
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